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  Białe Błota, dnia 18.04.2023 r. 

BRG.0012.5.4.2023 

 

 

 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 18.04.2023 r. od godz. 15.30 w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli Przewodnicząca Magdalena Sznajder, radna Katarzyna Tomicka, radny 

Zbigniew Moroz, radny Piotr Mądrzyński, radna Aleksandra Lubońska, Sołtys Sołectwa Łochowo 

Sebastian Tomicki, mieszkanka. 

 

Magdalena Sznajder Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powitała zebranych, 
odczytała pouczenie dotyczące ochrony danych osobowych, sprawdziła listę obecności. 
Poinformowała, że w związku z wygaśnięciem mandatu radnego Gminy Białe Błota Pani Patrycji 
Harczenko, Komisja obraduje w dwuosobowym składzie. 
 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder poinformowała, że do 
Komisji wpłynęła petycja mieszkańców Sołectwa Białe Błota w sprawie wykonania przejść dla 
pieszych w obrębie ulicy Czerskiej. Radni przeanalizowali mapkę, która została dołączona do petycji. 
Mieszkanka poinformowała, że komendant policji poparł petycję. Przewodnicząca Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder powiedziała, że ma duży żal do radnych z Białych Błot  
z powodu braku zainteresowania sprawą, na zebraniu wiejskim nikt nie wskazał, że są tam potrzebne 
przejścia. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że na dzisiejsze posiedzenie Komisji zaprosiła 
Wójta Gminy Białe Błota, Sekretarz Gminy, kierownika Referatu Dróg oraz Referatu Inwestycji  
i przekazała wyjaśnienia, jakie przesłał Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł Zuehlke. 
Przewodnicząca stwierdziła, że obecnie nie ma środków na wykonanie tego zadania i zapowiedziała 
złożenie wniosku o wpisanie zadania do budżetu na 2024 rok. Radna Katarzyna Tomicka podała 
przykład dwóch lamp w Łochowie, o które walczy od 2019 r. Uczestnicy posiedzenia podjęli dyskusję 
na temat sfinansowania zadania i możliwości przekazania na ten cel środków  
z funduszu sołeckiego.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder poddała pod głosowanie 
wniosek o wprowadzenie do budżetu na rok 2024 projektu tych przejść dla pieszych. 
Głosy „za”: radna Magdalena Sznajder, radna Katarzyna Tomicka. 
 
Radny Zbigniew Moroz skontaktował się z sołtysem Sołectwa Białe Błota. Podjęta została dyskusja 
na temat możliwości wykorzystania środków na bieżące utrzymanie dróg. Do obrad dołączyła radna 
Aleksandra Lubońska. Sołtys Sołectwa Łochowo Sebastian Tomicki odniósł się do jesiennego  
i wiosennego równania dróg. Radna Katarzyna Tomicka przedstawiła przeznaczenie środków 
sołeckich sołectwa Białe Błota, proponując przeniesienie środków na przykład z zadania pn. Zakup  
i montaż stacji naprawy rowerów. Mieszkanka przedstawiła problem braku przejść dla pieszych, 
wskazując na duży ruch samochodów i osób korzystających z ośrodka zdrowia, apteki, paczkomatu. 
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Poruszony został temat braku parkingu. Uczestnicy posiedzenia podjęli dyskusję na temat braku 
oświetlenia w Łochowie na drodze powiatowej oraz podziału środków finansowych między 
sołectwa. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder poinformowała, 
że po rozmowie telefonicznej z Kierownik Referatu Inwestycji dowiedziała się, że realizacja zadnia 
może potrwać od miesiąca nawet do roku. Radna Katarzyna Tomicka powiedziała, że warto 
skontaktować się z radnymi Białych Błota, pójść do Referatu Inwestycji, Referatu Dróg. Podjęto 
temat, gdzie powinno zostać ulokowane przejście dla pieszych.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder poinformowała, że do 
Komisji wpłynęły dwie skargi, które zostaną rozpatrzone na posiedzeniu w dniu 9 maja o godz. 15:00. 

Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie. 
Protokół na podstawie nagrania sporządziła: Katarzyna Lutkowska 

 

 

Przewodnicząca Komisji  

    

    Magdalena Sznajder 


